
 
 
 

 
 

 

 

O B E C     Ž I T A V A N Y 

 
 

Z á p i s n i c a   č.  2/2019 

z druhého zasadania Obecného zastupiteľstva  

v Žitavanoch konaného dňa 31. januára 2019 

 v Kultúrno – spoločenskom zariadení, Opatovecká ul. 

v Žitavanoch 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
v Žitavanoch dňa 01. 02. 2019 

 

 



Zápisnica  
z 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva  Obce Žitavany,  

konaného dňa 31. 01. 2019 o 17:00 hod. 
___________________________________________________________________________ 

 

 

 

 

Prítomní:  Starostka obce: Mgr. Edita Grzybová 

  Poslanci: Pavol Čepček, Ing. Milan Barabáš, Roman Ondriaš, Peter 

Chren, Mgr. Mária Molnárová, Karol Kováč, Miroslav Chren, Ľubica 

Adamcová  

 

Neprítomný:  Pavel Chren 

 

Ďalší prítomní: IC lic., Mgr., Ing. Jaroslav Dubec, hlavný kontrolór obce 

Mgr. Lenka Hasprová, zam. obce 

Ing. Regina Kissová, zam. obce 

 

Verejnosť:  Peter Ondriaš, Mária Gálová, Miroslav Hubočáni, Miroslav Frajka, Ján 

Farkaš, Alexander Šabo st., Vlasta Sasáková, Andrej Sasák, Mária 

Pekárová, Ľuboš Herda, Jozef Kováč, Jozef Baranec, Roman Mravík 

 

 

     

PROGRAM 

 

1. Otvorenie 

2. Určenie návrhovej komisie:  predseda: Ing. Milan Barabáš 

                                                                       členovia: Peter Chren, Mgr. Mária Molnárová 

Určenie overovateľov zápisnice: Pavol Čepček, Roman Ondriaš 

Určenie zapisovateľky:  Mgr. Lenka Hasprová 

3. Schválenie programu rokovania 

4. Kontrola plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva v Žitavanoch    

materiál č. 15/2019 

5. Zloženie sľubu náhradného poslanca obecného zastupiteľstva materiál č. 16/2019 

6. Voľba predsedu Komisie finančnej     materiál č. 17/2019 

7. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Žitavany za rok 2018 

           materiál č. 18/2019 

8. Vyhlásenie „Výberového konania na funkciu hlavný kontrolór obce“  

materiál č. 19/2019 

9. Návrh na  zámer na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce Žitavany 

(Doplnenie žiadosti Roman Mravík)     materiál č. 20/2019 



10. Návrh na rekonštrukciu vedľajších miestností športovej haly materiál č. 21/2019 

11. Vystúpenie občanov obce 

12. Interpelácie poslancov 

13. Informácia starostu obce 

14. Ukončenie obecného zastupiteľstva 

 

 

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 

 

Rokovanie OZ otvorila Mgr. Edita Grzybová, starostka obce. Privítala všetkých prítomných. 

Konštatovala, že prítomných poslancov je 7, plus jedna náhradníčka. Poslanec OZ Pavel 

Chren bol neprítomný. OZ je nahrávané na diktafón. Oznámila prítomným, že zasadnutie OZ 

si nahráva na diktafón aj Peter Ondriaš. 

 

 

K bodu 2. Určenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, zapisovateľky  

 

Určenie návrhovej komisie:  predseda: Ing. Milan Barabáš 

     členovia: Peter Chren, Mgr. Mária Molnárová 

Určenie overovateľov zápisnice: Pavol Čepček, Roman Ondriaš 

Určenie zapisovateľky:  Mgr. Lenka Hasprová 

 

 

K bodu 3. Schválenie programu rokovania 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila program rokovania.  

 

NAVRHNUTÝ  PROGRAM ROKOVANIA: 

 

1. Otvorenie 

2. Určenie návrhovej komisie:  predseda: Ing. Milan Barabáš 

                                                                       členovia: Peter Chren, Mgr. Mária Molnárová 

Určenie overovateľov zápisnice: Pavol Čepček, Roman Ondriaš 

Určenie zapisovateľky:  Mgr. Lenka Hasprová 

3. Schválenie programu rokovania 

4. Kontrola plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva v Žitavanoch    

materiál č. 15/2019 

5. Zloženie sľubu náhradného poslanca obecného zastupiteľstva materiál č. 16/2019 

6. Voľba predsedu Komisie finančnej     materiál č. 17/2019 

7. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Žitavany za rok 2018 

           materiál č. 18/2019 

8. Vyhlásenie „Výberového konania na funkciu hlavný kontrolór obce“  

materiál č. 19/2019 

9. Návrh na  zámer na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce Žitavany 

(Doplnenie žiadosti Roman Mravík)     materiál č. 20/2019 

10. Návrh na rekonštrukciu vedľajších miestností športovej haly materiál č. 21/2019 



11. Vystúpenie občanov obce 

12. Interpelácie poslancov 

13. Informácia starostu obce 

14. Ukončenie obecného zastupiteľstva 

 

Uznesenie č. 16/2019 

 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

s c h v a ľ u j e 

 

program rokovania 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Žitavany. 

Hlasovanie: 

Za: 
4 

Ing. Milan Barabáš, Roman Ondriaš, Mgr. Mária Molnárová , 

Miroslav Chren 

Proti: 3 Karol Kováč, Pavol Čepček, Peter Chren 

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Pavel Chren 

 

 

K bodu 4. Kontrola plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva v Žitavanoch 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila návrh. Ing. Dubec poznamenal, že so starostkou obce 

kontrolovali všetky uznesenia 2018. Všetky sú splnené okrem uznesenia č. 180/2018 – 

multifunkčné ihrisko. 

 

Uznesenie č. 17/2019 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

p r e r o k o v a l o 

 

kontrolu plnenia uznesenia OZ v Žitavanoch č. 9/2018 zo dňa 19.12.2018; 

 

k o n š t a t u j e,  ž e 

 

uznesenie č. 9/2018 zo dňa 19. decembra 2018 je splnené. 

 

Hlasovanie: 

Za: 
7 

Ing. Milan Barabáš, Roman Ondriaš, Mgr. Mária Molnárová, 

Karol Kováč, Pavol Čepček, Peter Chren, Miroslav Chren  

Proti: 0  



Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Pavel Chren 

 

K bodu 5. Zloženiu sľubu náhradného poslanca obecného zastupiteľstva 

 

Mgr. Edita Grzybová oznámila prítomným, že Ing. Vladimír Herda sa písomne vzdal mandátu 

poslanca OZ. Písomné vzdanie sa mandátu bolo obci doručené dňa 23. 1. 2019. Starostka 

obce vyzvala náhradnú kandidátku na poslankyňu obecného zastupiteľstva pani Ľubicu 

Adamcovú, aby prečítala sľub poslankyne OZ. Ľubica Adamcová  prečítala sľub, ktorý 

potvrdila svojim podpisom. Starostka obce odovzdala novej poslankyni Ľubici Adamcovej 

písomné osvedčenie poslanca obecného zastupiteľstva. 

 

Uznesenie č. 18/2019 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

k o n š t a t u j e ,  ž e : 

náhradná poslankyňa Ľubica Adamcová zložila zákonom predpísaný sľub poslanca obecného 

zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie: 

Za: 
7 

Ing. Milan Barabáš, Roman Ondriaš, Mgr. Mária Molnárová, 

Karol Kováč, Pavol Čepček, Peter Chren, Miroslav Chren  

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ľubica Adamcová 

Neprítomný: 1 Pavel Chren 



 

 

K bodu 6. Voľba predsedu Komisie finančnej 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila návrh. Poslanci OZ sú za to, aby predsedkyňou finančnej 

komisie bola Ing. Regina Kissová, ktorá najlepšie rozumie ekonomickej a finančnej agende 

a je určite najkompetentnejšia odborne viesť finančnú komisiu. Ing. Kissová sa vyjadrila, že 

nemá problém byť predsedkyňou komisie, ale v súčasnosti pri platných zásadách komisií OZ 

nemôže byť predsedkyňou. Podotkla, že sa zásady musia najskôr upraviť a potom môže byť 

predsedkyňa finančnej komisie. Starostka obce podotkla, že zásady komisií boli nedávno 

schvaľované, sú v poriadku až na jednu vetu, kde je vymedzené, že predsedom komisie môže 

byť iba poslanec OZ. Poslanci viedli diskusiu, či je vhodné teraz schvaľovať predsedu 

finančnej komisie a na ďalšom zasadnutí schváliť upravené zásady a potom zmeniť predsedu 

na Ing. Kissovú. Upravené zásady musia byť zverejnené 15 dní pred zasadnutím OZ. Dohodli 

sa, že teraz nebudú schvaľovať predsedu finančnej komisie. Najbližšie zasadnutie finančnej 

komisie zvolá starostka obce. Na najbližšom zasadnutí OZ sa schvália upravené zásady 

komisií OZ, ktoré budú 15 dní pred zasadnutím zverejnené a zároveň sa schváli aj 

predsedkyňa finančnej komisie Ing. Regina Kissová. 

Žiadne uznesenie nebolo prijaté. 

 

 

K bodu 7. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Žitavany za rok 2018 
 

Mgr. Edita Grzybová, starostka obce dala slovo hlavnému kontrolórovi obce Ing. Jaroslavovi  

Dubcovi. Ing. Dubec prečítal svoju správu o kontrolnej činnosti za rok 2018. 

 

Uznesenie č. 19/2019 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

p r e r o k o v a l o 

a) správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Žitavany za rok 2018, 

b e r i e    n a      v e d o m i e 

a) správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Žitavany za rok 2018, 

 

Hlasovanie: 

Za: 
8 

Ing. Milan Barabáš, Roman Ondriaš, Mgr. Mária Molnárová, 

Karol Kováč, Pavol Čepček, Peter Chren, Miroslav Chren, Ľubica 

Adamcová  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Pavel Chren 



 

K bodu 8. Vyhlásenie „Výberového konania na funkciu hlavný kontrolór obce“  

 

Mgr. Edita Grzybová predložila návrh.  

Peter Chren mal pripomienku, či je 5 hodinový pracovný čas v týždni postačujúci pre 

hlavného kontrolóra.  

Miroslav Chren požiadal hlavného kontrolóra, aby sa k tomu vyjadril.  

Ing. Dubec – hlavný kontrolór obce poznamenal, že 5 hodín stačí na základné dokumenty. 

Peter Chren je presvedčený, že 5 hodín je málo pre prácu kontrolóra. Ďalej podotkol, že 

správy kontrolóra majú byť tak vypracované, aby mali nejakú váhu. Peter Chren sa pýtal 

poslancov, či bolo pre nich aj v minulom volebnom období postačujúce, čo kontrolór 

predkladal.  

Karol Kováč poznamenal, že určite musia chcieť do budúcna oveľa viac od kontrolóra. Ďalej 

podotkol, že pokiaľ budú poslanci vyžadovať viac od kontrolóra, budú musieť úväzok zvýšiť. 

Túto záležitosť odporúča Karol Kováč riešiť až po zvolení nového kontrolóra.  

Poslanci OZ sa dohodli, že pri vyhlásení výberového konania HKO nechajú 5 hod. týždenne. 

Ing. Dubec podotkol, že na 1. zasadnutí OZ sa dohodli, že poslanci berú na vedomie nový 

plán práce HKO, ale vyvesený nebol. 

 

Uznesenie č. 20/2019  

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

p r e r o k o v a l o 

Vyhlásenie „Výberového konania na funkciu hlavný kontrolór obce“; 

v y h l a s u j e 

voľbu hlavného kontrolóra obce Žitavany na deň 26.03.2019; 

s ch v a ľ u j e 

podrobnosti o spôsobe a vykonaní voľby hlavného kontrolóra obce Žitavany a náležitosti 

prihlášky v zmysle zákona 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení § 18 nasledovne: 

a) voľba hlavného kontrolóra obce Žitavany sa vykoná hlasovaním poslancov Obecného 

zastupiteľstva, 

b) písomná prihláška kandidáta musí obsahovať: 

    - meno, priezvisko, titul, dátum narodenia, bydlisko, kontaktné údaje, 

    - fotokópiu dokladu o najvyššom dosiahnutom vzdelaní, 

    - údaje potrebné na vyžiadanie výpisu z registra trestov, 

   - súhlas so zverejnením osobných údajov na účel vykonania voľby, 

c) prihlášky s požadovanými dokladmi je potrebné doručiť v termíne do 12. 03. 2019 na 

Obecný úrad Žitavany, Športová 5, 951 97  Žitavany a obálku označiť „Voľba hlavného 

kontrolóra“, 

d) kandidát na funkciu hlavného kontrolóra obce musí spĺňať nasledovné predpoklady: 

- ukončené min. stredoškolské vzdelania, 

- znalosť právnych predpisov z oblasti hospodárenia obce, rozpočtových a príspevkových 

organizácií, 

e) pracovný úväzok bude uzatvorený na 5 hodín týždenne, 

 



ž i a d a 

Obecný úrad Žitavany: 

zverejniť vyhlásenie dňa konania voľby hlavného kontrolóra na úradnej tabuli a spôsobom 

v mieste obvyklým. 

 

Hlasovanie: 

Za: 
8 

Ing. Milan Barabáš, Roman Ondriaš, Mgr. Mária Molnárová, 

Karol Kováč, Pavol Čepček, Peter Chren, Miroslav Chren, Ľubica 

Adamcová  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Pavel Chren 

 

K bodu 9. Návrh na zámer na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce 

Žitavany (Doplnenie žiadosti Roman Mravík) 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila návrh. Karol Kováč poznamenal, že komisia životného 

prostredia prerokovala návrh Romana Mravíka a doporučuje žiadosť schváliť.  

 

Uznesenie č. 21/2019 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

p r e r o k o v a l o : 

návrh na zámer nakladania s nehnuteľnosťami vo vlastníctve obce Žitavany, k. ú. Kňažice, 

a to časť pozemku parc. č. 234/2 reg. C KN zastavané plochy a nádvoria o výmere 30 m
2
, 

 

s c h v a ľ u j e :  

podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

zámer zámeny nehnuteľností: 

 v katastrálnom území Opatovce, zapísaných na LV č. 1 vo vlastníctve Obce Žitavany, 

a to časť pozemku o výmere 30 m
2
  (novovytvorená parcela č. 234/37), odčlenený od 

parc. č. 234/2 reg. „C“ KN  zastavané plochy a nádvoria o výmere 4287 m
2
, do 

vlastníctva Romana Mravíka, rod. Mravík, nar. 10.12.1974, trvale bytom Príčina 

595/26, 951 97  Žitavany,  

za časť pozemku: 

 v katastrálnom území Kňažice, zapísaný na LV č. 1510 vo vlastníctve Romana 

Mravíka, rod. Mravík, a to parc. č. 755/1 trvalý trávny porast o výmere 884 m
2
 

v podiele ¼ do vlastníctva Obce Žitavany 

za podmienok, že náklady súvisiace s vypracovaním zámennej zmluvy a zápisom do katastra 

nehnuteľností bude v plnom rozsahu znášať kupujúci, 

ako prípad hodný osobitného zreteľa z nasledovného dôvodu:  

žiadateľ zámenou získa do svojho vlastníctva pozemok tvoriaci priľahlú plochu k rodinnému 

domu súp. č. 595, ktorého je vlastníkom a ktorý užíva. Zámenou obec získa časť pozemku, na 

ktorom sa nachádza športový štadión; 



ž i a d a : 

OcÚ: 

 zabezpečiť postup stanovený zákonom č. 138/1990 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov a Zásad hospodárenia s majetkom obce Žitavany, 

 

Hlasovanie: 

Za: 
8 

Ing. Milan Barabáš, Roman Ondriaš, Mgr. Mária Molnárová, 

Karol Kováč, Pavol Čepček, Peter Chren, Miroslav Chren, Ľubica 

Adamcová  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Pavel Chren 

 
 

K bodu 10. Návrh na rekonštrukciu vedľajších miestností športovej haly 

 

Mgr. Edita Grzybová, starostka obce dala slovo poslancovi Petrovi Chrenovi, ktorý predložil 

návrh.  

Peter Chren oboznámil prítomných, že vedľajšie miestnosti v Obecnej hale na štadióne slúžia 

v súčasnosti ako sklad, pričom majú slúžiť predovšetkým pre účinkujúcich na odloženie vecí, 

prípadne pre pohostenie účinkujúcich a teraz sú v zlom technickom stave. Ďalej podotkol, že 

predovšetkým je dôležitá výmena okien a dverí, vymaľovanie stien, napriek tomu, že sa 

opravila strecha cez ktorú zatekalo, stále tam vznikajú plesne, kúrenie nie je zabezpečené. 

Navrhuje, aby po rekonštrukcii zostali v týchto dvoch miestnostiach otvorené dvere, pretože 

v hale sa vykuruje. Navrhuje, aby aj po prípadnej rekonštrukcii boli mreže pred oknami zo 

strany od štadióna. Prvá miestnosť by mala slúžiť výlučne ako prechod a druhá iba pre 

účinkujúcich. Nezáväzná kalkulácia je 4500 € s DPH.  

Ing. Milan Barabáš sa zaujímal, čo všetko je v cene zahrnuté. 

Peter Chren poznamenal, že cena je vrátane omietok, podláh, okien, dverí, zníženého stropu. 

Ďalej poznamenal, že v deň zasadnutia mu prišla aj nezáväzná cenová kalkulácia na oponu 

13 550 € bez DPH, ale teraz sa tým nechce zaoberať,  nakoľko nestihol poslať materiály 

poslancom a sám nebol dostatočne pripravený.   

Karol Kováč poznamenal, že nemá nič proti rekonštrukcii tých dvoch miestností v Obecnej 

hale, ale urgent je dom smútku Kňažice, kanalizačné prípojky v obecných objektoch, ešte 

nemáme rozpočet a nevieme koľko peňazí bude k dispozícii. Odporúča tento návrh riešiť až 

pri rozpočte.  

Peter Chren poznamenal, aby sa každý venoval tomu, čomu sa môžeme venovať. On sa vidí 

prínosný v tejto oblasti. 

Ing. Milan Barabáš a Pavol Čepček sa zaujímali, aký máme cenník za prenájom Obecnej haly, 

nakoľko je vyriešený problém s kúrením. Poslanci OZ sa zhodli, že je potrebné prehodnotiť 

sadzobník za prenájom Obecnej haly vo finančnej komisii. 

 

 

Uznesenie č. 22/2019 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

p r e r o k o v a l o : 



 

návrh na rekonštrukciu vedľajších miestností športovej haly, 

 

b e r i e    n a   v e d o m i e :  

 

návrh na rekonštrukciu vedľajších miestností športovej haly za nasledovných podmienok: 

- Zmluva o dielo bude podpísaná s úspešným uchádzačom po realizácii verejného 

obstarania v súlade so zákonom č. 343/2015 Z. z. a Smernicou Obce Žitavany č. 

3/2018 o verejnom obstarávaní. 

 

Hlasovanie: 

Za: 
8 

Ing. Milan Barabáš, Roman Ondriaš, Mgr. Mária Molnárová, 

Karol Kováč, Pavol Čepček, Peter Chren, Miroslav Chren, Ľubica 

Adamcová  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Pavel Chren 

 

 

K bodu 11. Vystúpenie občanov obce 

 

VLASTA SASÁKOVÁ – od kedy sa robila v našej obci kanalizácia, majú štrk v jarku pred 

domom, tento problém je na celej ulici 9. mája na jednej aj druhej strane, žiada, aby sa tento 

štrk z jarkov vyniesol, aby sa jarky vyčistili a štrk sa môže použiť na výtlky na cestách, napr. 

na Príčine, obecný traktor bol vyčistiť tento jarok iba pred p. Ondriašom 

- problém s parkovaním pred kostolom – počas omší je veľký problém s parkovaním áut, autá 

nemajú kde zaparkovať, tak parkujú aj na ulici 9. mája, tiež autá, ktoré parkujú na 

Opatoveckej ulici pri kostole, ohrozujú plynulú bezpečenosť cestnej premávky, keby 

napríklad mala ísť cez túto ulicu počas omše sanitka, neprejde za autá, ktoré parkujú popri 

ceste, navrhuje, aby sa tento problém vyriešil – napr. na Opatoveckej ulici vymyslieť šikmé 

parkovanie pre autá, mohol by sa upraviť jarok a dať tam betónové platne, ďalej 

poznamenala, že pred kostolom sú dva kvetináče, ktoré by bolo dobré odstrániť a boli by tam 

4 parkovacie miesta 

- nespokojnosť s odhŕňaním snehu – križovatka pred horným pohostinstvom bola neodhrnutá, 

telefonovala na Obecný úrad a pýtala sa, kde je traktor a dostala informáciu , že traktor je na 

dvore Obecného úradu 

- žiadala o zlikvidovanie pomníka na Opatoveckom cintoríne, je to nebezpečné a zatiaľ sa to 

nerieši 

- chcela vedieť výsledok jednania starostov s Agelom ohľadom nemocnice v Zlatých 

Moravciach, trápi ju, že oznam ohľadom petície za nemocnicu nebol vyhlásený v našej obci, 

pretože v iných obciach to vyhlásené bolo 

Starostka obce poznamenala, že pán Peter Ondriaš z ul. 9.mája podal podnet, že je zasypaný  

odtok kanála, ktorý  išiel do Baťalov, na základe jeho podnetu ho boli naši zamestnanci 

s traktorom vyčistiť. Ďalej podotkla, že sa vyčistí celý jarok na ulici 9. mája. 

- k odhrabávaniu snehu podotkla, že snežilo celú noc a zamestnanec Firický s traktorom 

odhrabával sneh, náš traktor odhrabával naše miestne komunikácie, ale „odhrabávač“, ktorý 

odhŕňal sneh na hlavnej ceste nahrnul sneh na stred križovatky, napriek tomu to bol Firický 

potom odhrnúť 



Peter Chren podotkol, že pani Sasáková má úplnú pravdu. V celej dedine je problém 

s parkovaním a nikto na nikoho neberie ohľad, starostka by mala ísť s parkovaním áut pred 

domom príkladom. 

Starostka obce sa vyjadrila k výsledku jednania starostov s Agelom – nebol z toho žiadny 

výstup, komunikovala s ním, ale jej osobný názor je, že Agel súkromná firma si aj tak urobia 

podľa svojho. 

Ing. Milan Barabáš poznamenal, že ľudia sú ľahostajní dať si auto do dvora, potom 

nadávajú, že sa neodhŕňa. 

Roman Mravík bol prekvapený s nespokojnosťou v Žitavanoch s odhŕňaním snehu, pretože 

bol na Drozdove a tam bol vyslovene tankodrom. Navrhol, aby si každý udržiaval pozemok 

pred domom, aj keď patrí obci a v inom prípade by sa to mohlo riešiť ročným nájmom obci. 

Karol Kováč podotkol, že máme VZN o využívaní verejných priestranstiev, ale môžeme 

vyhlasovať v rozhlase, keď má starostka pred domom 4 – 5 áut. V prvom rade tak má 

fungovať starostka. Navrhol, aby občania zavolali policajtov a sťažovali sa, pretože sa nič 

s tým neurobí. 

 

PAVOL ČEPČEK poznamenal, že roky bojuje za zníženie rýchlosti. Pýtal sa starostky, či 

bola podaná žiadosť v súvislosti s rýchlosťou. Urobil pár krokov, ale teraz je to na starostke.  

Starostka obce podotkla, že telefonovala s riaditeľom PZ a má sa s ním stretnúť. 

 

PETER ONDRIAŠ – pýtal sa, komu patrí stĺp na Topoľčianskej ulici, ktorý je poškodený 

a nahnutý, chcel vedieť, či to Obecný úrad nahlásil na poisťovňu, pretože to bola naša 

povinnosť do 15 dní, keď sa stala dopravná nehoda, ďalej chcel vedieť, kto bude za to 

zodpovedný a zaujímal sa, či starostka zaplatí obci za ten stĺp. 

Starostka obce poznamenala, že ona je zodpovedná za túto situáciu a že to zatiaľ nebolo 

nahlásené, zaplatí za ten stĺp, potom si to bude vymáhať od tých ľudí, ktorí spôsobili 

dopravnú nehodu. 

Peter Ondriaš sa ďalej chcel informovať v mene Ing. Andreja Ondrejmišku, ktorý sa nemohol 

zúčastniť zasadnutia, prečo sa neodhŕňa sneh po celej Kamennej ulici smerom na vŕšky. 

Odhrnuté bolo 50 m  za Hasprom a ďalej sa neodhŕňa. Ďalej podotkol, že 24 hodín je na ceste 

zdochnutá mačka, žiada aby starostka zavolala kafilérku.  

- Peter Ondriaš ďalej poznamenal, že rok hovorí o dopravnej značke v kúte, podotkol, že 

starostka musí dať žiadosť na Dopravný inšpektorát 

Starostka obce poznamenala, že zatiaľ s tým nesúhlasili policajti. 

- na minulom zastupiteľstve sa hneval ohľadom uznesenia od policajtov za verejné osvetlenie, 

do 3 dní mala byť podaná sťažnosť, teraz je to zamietnuté 

Starostka obce poznamenala, že nebolo na čo podávať sťažnosť, komunikovala túto situáciu 

s právnikom. 

- ďalej vyzýva poslancov, aby dali žiadosť na Najvyšší kontrolný úrad, aby sa skontroloval 

kompletne úrad za posledných 5 rokov, tým sa vyriešia nejaké protiprávne veci čo urobil 

bývalý starosta a aj jedna protiprávna vec, ktorú urobila súčasná starostka 

- multifunkčné ihrisko zmluva – bola podpísaná v novembri a zverejnená v januári, upozornil, 

že sumy, ktoré sú uvedené v zmluve, napr. mantinely za  3190 € sú nereálne, tiež 4 stĺpy 

osvetlenia za 1000 €, podľa tejto zmluvy sa ihrisko nedá urobiť, chcel vedieť, či takto budeme 

klamať Daňový úrad, zaujímal sa, či bude verejná súťaž, poznamenal, že rok upozorňoval, 

aby boli zamestnanci vyškolení a mohli robiť verejné obstarávanie, ďalej chcel vedieť, kedy 

sa zverejní verejné obstarávanie na multifunkčné ihrisko 

Starostka obce poznamenala, že všetko sa musí robiť elektronicky. Podotkla, že verejné 

obstarávanie bude zverejnené budúci týždeň. 



Peter Ondriaš chcel vedieť, prečo sa rozpočet neschvaľuje v decembri, ale až v marci. V iných 

obciach to tak funguje. 

Starostka obce poznamenala, že najbližšie sa bude schvaľovať rozpočet na nasledovný rok do 

konca predchádzajúceho roka. 

Peter Ondriaš považuje za výsmech, aby bola Ing. Kissová predsedkyňou finančnej komisie. 

Podotkol, že to nemôže byť na zamestnancovi úradu, ktorý zodpovedá starostke.  

Pavol Čepček k téme multifunkčné ihrisko „Žihadielko“ – keby sa do toho neobul, bolo by to 

celé pasé. Pýtal sa, prečo zmluva nebola na stránke obce, na druhý deň už bola,  je zvedavý, 

ako to dopadne, pretože spravil všetko preto, aby ihrisko bolo, ale na Úrade vlády sa chcú 

baviť so starostkou.  

Peter Chren konštatoval, že nikto nie je kompetentnejší na predsedu finančnej komisie ako 

Ing. Kissová. Podotkol, že to musí riadiť človek, ktorý tomu rozumie.  

Petra Ondriaša ďalej zaujímalo, či máme podpísanú na tento rok nájomnú zmluvu na 

poľnohospodársku pôdu s Agrokom, neplatia ani dane. Poznamenal, že za 3 roky sme mohli 

mať na nájomnom od Agroku 750 €. 

Starostka obce podotkla, že dane nám Agrok platí. Na tento rok nemáme nájomnú zmluvu 

s Agrokom. 

Karol Kováč poznamenal, že všetky kompetencie prislúchajú starostovi. Zodpovedný človek 

je starosta. Jeden kompetentný tu je, ale nič sa nedeje. Občania si zvolili, tak to tu máme.  

 

JÁN FARKAŠ – „ďakoval“ obci, že neodhrnuli sneh na miestnej komunikácii, kde býva, 

ktorá patrí obci. Násyp, ktorý nechal po odhŕňaní snehu na krajnici ulice môže zamrznúť a 

spôsobiť odtrhnutie podvozku na aute, potom si to dá preplatiť obci. 

Starostka obce bola prekvapená, že v uličke nebol odhrnutý sneh.  

 

JOZEF KOVÁČ – pýtal sa, či je určené konkrétne miesto na multifunkčné ihrisko  

- ďalej podotkol, že Viničná ulica nebola tiež odhrnutá, keď napadal sneh  

- žlté vrecia pri vývoze plastov nedávajú späť 

Starostka obce poznamenala, že problém so žltými vrecami rieši, nakoľko tento problém trvá 

dlhšie. Miesto na multifunkčné ihrisko je určené pri škole. 

 

ANDREJ SASÁK – chcel sa informovať, keď má väčšie množstvo konárov mimo zberu 

konárov v obci, či je možnosť spáliť tieto konáre na základe nejakého povolenia od obce. 

Starostka obce podotkla, že nie. Konáre sa vynášajú na jar a na jeseň, nie je možné páliť 

konáre v záhrade. 

 

PETER CHREN podotkol, že čo sa týka multifunkčného ihriska od začiatku to vzniklo na 

podvode, nič z toho nebude, uznesenie, nezverejnená zmluva, zavádzanie – je to klamstvo. 

 

K bodu 12. Interpelácie poslancov 

 

Pavol Čepček – komunálny odpad – najdrahší vývoz, lístkový alebo žetónový systém, 

odmieta platiť, keď má niekto 3 smetné nádoby, ani minulý rok nám nestačili peniaze na 

komunálny odpad 

-navrhuje vytlačiť nálepky pre tých, ktorí majú zaplatený KO a na toľko smetných nádob ako 

povoľuje VZN, čiže viac ako 4 osoby  = 2 smetné nádoby 

-zaujímal sa, či bola starostka obce pri vážení komunálneho odpadu na smetisku, navrhuje, 

aby starostka obce kontrolovala váženie komunálneho odpadu, aj samotný priebeh vývozu, 

osobne by mala na obecnom aute chodiť s autom, ktoré vyváža smeti na smetisko, alebo keď 



nemá starostka vodičák treba ísť so šoférom do kabíny a kontrolovať váženie smetí z našej 

obce 

-zaujímali ho opätovne fotopasce, starostka sa vyjadrila, že od nového roka fotopasce fungujú, 

ale na zasadnutí nemá k dispozícii žiadny záznam, apeloval na potrebu zakúpenia externého 

harddisku, kde by sa záznamy mohli ukladať, chcel vedieť, či sa ukladajú záznamy 

z fotopascí a kde sú fotopasce umiestnené, nakoľko ich nebolo možné nájsť na trase, ktorú 

spomínala starostka 

Mária Gálová podotkla, že fotopasce sú. 

Starostka obce poznamenala, že záznamy z fotopascí sa neukladajú, nebola tam spáchaná 

žiadna trestná činnosť za minulý rok. Fotopasce budú presunuté aj na tie miesta ako sa 

dohodli s poslancami. 

- zaujímal sa, či je opravený kamerový systém v obci, nakoľko niekoľko mesiacov nefungujú 

všetky kamery a stále to nie je doriešené 

-na minulom zasadnutí sa pýtal, či je možné zverejňovať zvukový záznam zo zasadnutí 

zastupiteľstva na stránke obce a na facebooku, chcel vedieť, či zvukový záznam  z tohto 

zasadnutia bude zverejnený na stránke obce 

Starostka obce podotkla, že tento záznam zverejnený bude. 

- poznamenal, že na opatrovateľky dala obec za minulý rok 67 000 €, teraz máme 8 

opatrovateliek, z toho 4 boli zamestnané za posledné 2 roky, podotkol, že opatrovateľky 

musia mať školu, kurz... pýta sa starostky, ako túto situáciu budeme riešiť, apeloval na to, že 

túto situáciu sme mali dávno riešiť a hľadať spôsob, ako opatrovaným pomôcť, nevrátia nám 

ani desatinu, sú to zamestnanci obce, posielal implementačnú výzvu na obec, aby bola pre 

opatrovateľky iná možnosť a finančnú záťaž z obce prenesieme na štát, podotkol, že nová 

výzva je do 28. februára 2019, opatrovateľky by sa platili z tej výzvy, tiež poznamenal, že 

opatrovateľky  = 8 zamestnanci obce, opatrovateľky nie sú v zmysle VZN o sociálnych 

službách 

Mgr. Edita Grzybová poznamenala, že všetky opatrovateľky majú urobený opatrovateľský 

kurz 220 hodín. Ďalej poznamenala, že aj v Topoľčiankach sa zapojili do výzvy a doteraz 

čakajú na vyjadrenie 

- zaujímali ho budovy na výstrkove, v akom je to stave, ďalej sa pýtal starostky, či oslovila 

nejakých sponzorov za obdobie, ktoré je na úrade a či podala nejaké nové žiadosti o dotácie 

- ďalšia otázka na starostku obce bola, kedy bude mať vodičák, aby mohla šoférovať obecné 

auto a nepotrebovala by šoféra – zamestnanca obce, ktorý má vykonávať svoju prácu 

Mgr. Edita Grzybová podotkla, že podmienkou na starostku nie je vodičský preukaz. 

Poznamenala, že keď ide do Zlatých Moraviec nikdy ju nikde zamestnanci obce nečakajú, vo 

väčšine sa snaží chodiť sama autobusom, zamestnanci s ňou idú iba vtedy, keď má viac vecí 

riešiť naraz. Ďalej poznamenala, že sú nové výzvy, takže bude podávať nové žiadosti 

o dotácie a budovy na výstrkove sa budú riešiť. Dostali sme aj podnet ohľadom búrania týchto 

budov, viac povie v informácii starostu. 

Miroslav Chren – apeloval na prechody pre chodcov a dopravné značenia, aby sa spravili 

a nečakalo sa na rekonštrukciu cesty 

Karol Kováč – nesúhlasil s návrhom programu, do mailu poslal poslancom 3 body, ktoré 

chcel do programu doplniť 

- podotkol, že 1-krát je v programe opačne vystúpenie starostu obce a interpelácie poslancov 



-chcel dať do programu zrušenie VZN o sociálnych službách, podotkol, že teraz nemôžu 

urobiť nič, v šachu ich drží starosta a Obecný úrad, iba starosta môže s tými vecami niečo 

urobiť 

-ul. Fraňa Kráľa – po zimnej údržbe sú poklopy kanalizačné ponadvihované, žiada starostku, 

aby požiadala Západoslovenskú vodárenskú spoločnosť, a. s., aby to opravili v celej dedine 

- podotkol, že komisia ani poslanci nemôžu urobiť nič 

- pluh za traktor, zadná radlica – nedoriešené 

Miroslav Chren poznamenal, že sa rozprával s Lackom Firickým, ktorý sa vyjadril, že radlica 

vpredu odhŕňa sneh a zároveň vzadu traktor posýpa. 

- podotkol, aby sa zvukový záznam zo zasadnutia zverejnil, pretože aj záznam z minulého 

zasadnutia nie je zverejnený, dúfa, že aj fotopasce archivované budú 

- zaujímal sa, či niekto kontroloval zapracované pripomienky v zadaní ÚPN 

Mgr. Edita Grzybová poznamenala, že osobne kontrolovala všetky pripomienky. 

- administratíva komisií – obráti sa na obec s požiadavkou, aby písomnú agendu komisií robil 

Obecný úrad, čiže zamestnanci obce 

Peter Chren – chcel počuť výsledky jeho interpelácii z posledného zasadnutia OZ, ktoré sa 

konalo 19.12. 2018: 

- suchý konár, ktorý visí na cintoríne  

Starostka obce sa porozpráva s pilčíkom, ktorý to urobí. 

- mriežka Žitavská ulica  

Starostka obce podotkla, že tam poslala chlapov – zamestnancov OcÚ, rieši sa to. 

- svetlá Obecná hala 

Starostka obce poznamenala, že je dohodnutá s p. Gálom na plošine. 

- unimobunka na vŕškoch, Peter Chren podotkol, že mu volal majiteľ unimobunky, že čo 

chceme s jeho unimobunkou, keď dostal žiadosť od obce, má obec nejakú odpoveď?... 

minimálne z obecného pozemku to treba odpratať 

Starostka obce bola prekvapená, že majiteľ unimobunky kontaktoval p. Petra Chrena a ju 

neoslovil. Písala majiteľovi unimobunky žiadosť a doposiaľ nedostala žiadnu odpoveď. 

- drevo na obecnom pozemku, p. Samko 

Starostka obce poznamenala, že p. Samkovi bola doručená výzva na odpratanie dreva 

z obecného pozemku. 

- fotopasce, pred vianočnými sviatkami poslal žiadosť ohľadom športového areálu, kto bude 

zodpovedný, keď dôjde k nejakému úrazu, chodia tam mladiství chlapci... treba bránu 

zamkýnať a umiestniť tabuľu „vstup na vlastné riziko“, odmieta byť zodpovedný za čokoľvek 

čo sa stane na štadióne mimo tréningov a futbalových zápasov, umiestnenie fotopasce bolo 

sľúbené v športovom areály 

- rod. Jenisová ho oslovila ohľadom „domu Rakovského“ oproti kostolu, ktorý patrí obci, vraj 

tam chodia bezdomovci 

Starostka obce podotkla, že sa tam bola osobne pozrieť aj so zamestnancami obce a nenašli 

tam žiadne náznaky, resp. predmety, že by tam mohli bývať bezdomovci. Diera, ktorá je na 

dverách vchodu sa zapláta OSB doskami. 

- kúpené žľabovky z roku 2018, ktoré majú byť použité na jarok pri autobusovej zastávke pri 

pomníku 



Starostka obce poznamenala, že sa to bude riešiť s chodníkom Hlboká, urobí to potom naraz 

oprávnená firma. 

- plastové vrecia, nevracajú vrecia a ľudia nevedia, či majú nárok na nové 

Starostka obce podotkla, že je s týmto dlhšie problém. Zber triedeného odpadu zabezpečujú 

Nitrianske komunálne služby a sama podala viackrát sťažnosť, že sa vrecia ľuďom nevracajú, 

ani nedostanú nové vrece. Každopádne má nárok na jedno nové vrece za mesiac každá 

domácnosť. 

-Obecná rada - zaujímal sa, či musí, alebo nemusí byť zriadená 

Starostka obce podotkla, že keď budú dobre fungovať komisie, má to väčší význam ako 

Obecná rada. Nemusíme mať zriadenú Obecnú radu. 

Miroslav Chren – poznamenal, že by bolo vhodné, aby zamestnanci OcÚ začali spisovať, 

kde v obci sú výtlky  

Roman Ondriaš – upozorňuje na požiadavky, ktoré mal od občanov: 

- po kanalizácii potreba opraviť výtlky 

- slabé osvetlenie v obci 

- potreba opravy vodovodu na ul. Fraňa Kráľa 

- prechody pre chodcov 

- chodníky ul. Hlboká a nový chodník ul. Kňažická 

Mgr. Mária Molnárová – upozorňuje na spojovaciu uličku ulíc Kňažická a Opatovecká (pri 

dome p. Minárikovej), je potrebné umiestniť tam dopravnú značku zákaz vjazdu 

automobilom, pretože si veľa áut začalo cez túto uličku skracovať cestu, keď prechádzajú 

z tadiaľ chodci, vznikne problém, kde sa vyhnú, cesta začína praskať 

Karol Kováč – opätovne upozorňuje na výkop pri škole, stala sa tam takmer nehoda 

Pavol Čepček – zaujímal sa, prečo sa posielala 19. 11. 2018 reklamácia ohľadom kanalizácie 

na Slovenskú agentúru životného prostredia. 

Starostka obce podotkla, že žiadosť poslala na základe rozhodnutia poslancov a podnetu Ing. 

Andreja Ondrejmišku. 

- ďalej sa zaujímal, či starostka kontaktovala Opralovcov ohľadom farebných novín 

Starostka obce podotkla, že volala s p. Opralovou a dohodli sa, že jej pripraví podklady pre 

možnosť vydávania farebných novín. 

Roman Ondriaš – vyjadril súhlas s p. Sasákovou, šikmé parkovanie na Opatoveckej ulici je 

dobrý nápad. 

 

K bodu 13. Informácia starostu obce 

- poznámka: na minulom zasadnutí bol návrh p. Čepčeka, aby sa vymenili body vystúpenie     

starostu obce a interpelácie poslancov, preto boli v programe tieto body teraz vymenené 

- projekt WIFI PRE TEBA, 15 000 € 10 % spoluúčasť 

- dotácia z Ministerstva financií – oprava športovej haly 

- NSK pozvánka územné plánovanie 

-nové VZN o sociálnych službách, zvýšenie poplatku, starostka chodí osobne v poobedňajších 

hodinách pozrieť opatrovaných 

- projekt bezpečné prechody 

- nová výzva kamerový systém 



- odvoz odpadu, Vieska nad Žitavou 1,8 € stojí 1 lístok, musia si občania zakúpiť minimálne 3 

lístky na osobu 

- podnet vykonanie demolácie „výstrkov“, do schvaľovania rozpočtu musí vyzvať zástupcu 

Karin Gordíkovej ohľadom odkúpenia ich domu, inú ponuku ako na 5000 € im nedáme 

 

 

K bodu 14. Ukončenie obecného zastupiteľstva 

 

Mgr. Edita Grzybová poďakovala všetkým za účasť a ukončila zasadnutie OZ. 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva bolo ukončené  o 20:02 hod.. 

 

 

 

Zapísala: 

Mgr. Lenka Hasprová   ....................................... 

 

 

 

        ....................................................     

                 Mgr. Edita Grzybová 

                                                                                                       starostka obce 

 

 

 

Overovatelia:  

 

Roman Ondriaš    ........................................ 

 

 

Pavol Čepček     ........................................ 

 

 


